



SİRKÜLER NO: YORDAM-2026/S-01

İST. 02.01.2026

**2026 YILINDA UYGULANACAK ASGARI ÜCRET İLE
SGK PRİMİNE ESAS ÜCRETİN ALT VE ÜST SINIRI**

İş Kanunu'nun 39 uncu maddesi gereğince, işçinin **bir günlük** normal çalışma karşılığı asgari ücreti **1.101,00TL** olarak belirlenmiştir. Buna göre; **01.01.2026 – 31.12.2026** tarihleri arası asgari ücret ve SGK primi alt ve üst taban aşağıdaki gibidir. **(26.12.2025 tarih ve 33119 Sayılı R. Gazetede yayımlanan 2025/1 Sayılı Asgari Ücret Tespit Komisyon Kararı)**

Asgari Ücret	01.01-31.12.2026 arası
Günlük	1.101,00-TL
Aylık	33.030,00-TL

İş Kanununun 78. maddesi Sosyal Sigorta priminin taban alt sınırını 16 yaşından büyükler için belirlenen günlük asgari ücrete, üst sınırı ise günlük asgari ücretin **9 katıdır** buna göre;

	Günlük	Aylık
Sigorta primine esas taban ücret	1.101,00-TL	33.030,00-TL
Sigorta primine esas üst sınır	9.909,00-TL	297.270,00-TL

Bu verilere göre; sigorta ve işsizlik sigorta primleri kesintileri de dikkate alındığında **2026 takvim döneminde asgari ücretin net tutarı ile işverene aylık maliyeti** aşağıdaki gibidir.

1	Aylık Brüt Ücret	33.030,00
2	Sigorta İşçi Primi Hissesi (1x%14)	4.624,20
3	İşsizlik Sigortası İşçi Primi (1x%1)	330,30
4	Gelir Vergisi Matrahı (1-(2+3))	28.075,50
5	Asgari Ücret İstisnası	28.075,50
6	Gelir Vergisi ((4-5=)x%15)	0,00
7	Damga Vergisi ((1 satır-33030=)x%0759)	0,00
8	Kesintiler Toplamı (2+3+6+7)	4.954,50
9	Personele Ödenecek Net Asgari Ücret (1-8)	28.075,50
10	Sigorta İşveren Primi His. (1x%19,75)*	6.523,43
11	İşsizlik Sigortası İşveren Primi (1x %2)	660,60
12	İşveren Maliyeti (1+10+11-13)	40.214,03

İmalat sektöründe faaliyette bulunan işletmelerde %2 puan indirimi %5 uygulanmaktadır. Ek indirimine göre; imalat sektöründe faaliyette bulunan işletmelerde asgari ücret maliyeti **39.223,13 TL** olacaktır.

*Sigorta prim borcu olanlarda veya vadesinde ödeme yapılmadığında asgari ücretlinin 2026 takvim döneminde aylık işveren maliyeti **40.874,63TL** olacaktır.

SAYGILARIMIZLA,....